
AAT Foundation Examination 財務會計員基礎考試 

     2013 Special Offer 特別優惠 

AAT 
Foundation 
Examination 
(Papers 1 & 2) 

Learning 
Pack 

Exam 
Technique 
Seminars 

(Pre & Post) 

$695 / 
$795* 

(original $1,700) 

考試(卷一及卷二) 學習套裝 (試前/試後)考試技考講座 

Free to select the examination sessions  
Students who select this special offer are required to enrol the two papers on or before 28 March 2013.  They may choose from one of the following options that best suit their 
school's teaching schedule and study plan.  
 
自由配搭考期  
選擇以特別優惠價報考之考生，必須於2013年3月28日或之前報考兩張考卷。考生可根據其學習進度，選擇卷一及卷二之考期，配搭如下：  

Examination Dates  考期 13 Jul 2013 (Sat)  2013年7月13日(六)  21 Dec 2013 (Sat)  2013年12月21日(六)  

Option 選擇 1  Papers 1 & 2 卷一及卷二  --  

Option 選擇 2  Paper 1 / 2  卷一或卷二  Paper 1 / 2 卷一或卷二  

Option 選擇 3  --  Papers 1 & 2 卷一及卷二  

Enrolment deadline 截止報名日期 : 28 / 03 / 2013 
Enrolment form will be available on HKIAAT website from Jan 2013 
報名表格將於2013年1月份上截於本會網站 

*For block enrolment with 10 candidates or more per school, the special offer is $695 per person.  For schools with less than 10 candidates, the special offer is $795 per person. 
  特別優惠價每位$695只適用於該校報考人數為10人或以上，若該校之考生人數為10人以下，特別優惠價則每位$795。 

優惠: $695 / 795 * 
原價 $1,700 



Normal examination fee for year 2013 
2013 標準考試費用 

Paper 1  卷一  Paper 2  卷二  Total   合共  

Private Candidate   獨立考生  $520 $630  $1,150 

School Candidate   透過學校報名 之考生  Enrol for one paper only or two papers separately  只報考其中一張考卷或分開報考卷一及卷二  $430  $520  $950 

Value of Support to candidate 考生支援價值 (Offer included 優惠已包括)  

Learning pack 學習套裝:  

• Past examination questions and answers with examiner's report (Q&A) booklets (Papers 1 & 2 ) for 2 past sessions  

 ($40 per paper per session) 

  前兩次試期之試題連答案及主考員報告（卷一及卷二） (每次試期每卷為$40) 

                $  160  

• Technical articles (Papers 1 & 2) with a total of 20 articles 

   參考資料（卷一及卷二）共20 篇 

                $   50  

• Multiple-choice exercise (Paper 1)  

   選擇題練習(卷一) 

             $   20 

Others 其他: 

• Examination Q&A booklets of the attended session (Papers 1 & 2) will be received within 3 months after the examination date  

  ($80^ per paper per session) 

  報考試期之試題連答案及主考員報告（卷一及卷二）將於考試後3個月內收到 (每次試期每卷為$80^ ) 

 $  160  

• Pre & Post-Examination Technique Seminars 

  考試技巧講座(試前及試後) 

 $  160  

  Total Value 總價值  $  550  

Additional Free Support 新增免費支援服務 

• Individual marks 個別考試分數 

  Candidates' examination marks together with the corresponding rankings, including distinction, credit and pass, will be printed on their individual examination result slip 

  考試分數連同所屬等級，包括優異、良好與及格，將列印考生的個別成績單上 

Free 

• Performance statistics 表現統計 

  An analysis of examination results of all candidates by paper will be available.  The range for distinction, credit and pass will also be specified in the analysis 

  考生將收到全體考生各考卷成績統計，包括優異、良好與及格各等級的分數差距 

Free 



New Service 新服務 

Marked-answer script copy 取回已評分之答題簿副本 

Candidates can only apply for a copy of their marked-answer script during examination enrolment.  The script copy will be returned within 10 weeks after the examination date 

考生只可在報考時同時申請取回已評分之答題簿副本，該副本將於考試後十星期內發放 

$  250 

(per paper) 

(每卷) 

Script review service 答題審查服務 

Candidates can request for a script review service after the announcement of examination result.  The script review report will be available within 4 weeks upon receipt of the request 

考生可於考試成績公佈後申請答題審查服務，該報告將於收到申請後四星期內發放 

$  500 

(per paper) 

(每卷) 

^ Selling price of past examination Q&A booklets  歷屆試題出售價  
(Pre order from end Jan 2013 於2013年1月下旬開始接受預訂) 

Order time 訂購日期  Price 售價 

Within the first four months after the examination date: 

考試日後首4個月: 

$80 per session per paper (including a post-examination technique seminar)  

每期每卷$80 (連試後考試技巧講座乙次) 

After the fourth month of the examination date: 

考試日第4個月以後: 

$40 per paper per session (post-examination technique seminar will not be included) 

每期每卷$40 (並不包括任何考試技巧講座) 

Remarks  

•Special offer is not applicable to:  

•private candidates who do not submit their enrolments through their school;   

•candidates who submit the enrolments for Papers 1 and 2 separately.   

•Enrolment form and payment must be submitted together by 28 March 2013.   

•All fees are non-refundable.  

•Candidates cannot alter their selected examination schedule once submitted their applications 

•HKIAAT reserves the right to amend the terms and conditions at any time without prior notice.  

備註  

•特別優惠不適用於：  

•獨立考生(並非透過學校報考)；  

•考生並非同時報考卷一及卷二。  

•報名表格及有關考試費用必須於2013年3月28日前遞交。  

•所有款項不予退還。  

•報名表格一經遞交，考生不得更改考期。  

•香港財務會計協會有限公司保留最終決定權。 
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